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1. Valg af dirigent og referent 

Dirigent: Jack stiller op og vælges 

Referent: Freja stiller op og vælges 

2. Formandens beretning 

Opstart: tilbage fra februar. Internat på Tåsinge, for den nye bestyrelse. Her blev lagt strategi, som 
skal være arbejdsredskab for selskabet i fremtiden.  

Strategien deles op i fire:  

- Fremme kendskab til vores arbejdsopgaver og arbejdsliv 
- Faglig stemme omkring vores opgaver 
- Specialuddannelsen  

Mikkel tilføjer at der er opsat et møde i år 2024, hvor der diskuteres fondsmidler til at køre 
uddannelsen videre i gode spor.  

- Økonomi og administration 
o Bank oprettelse 
o Hjemmeside og tilmeldingssystem  

To uger siden havde vi besøg fra Kiropraktorfonden, og her snakkede vi med dem, om de opgaver 
selskabet har påtaget sig. De var positivt stemt. Mikkel havde sat mødet på benene.  

Turnus er en af selskabets store arbejdsopgaver. I fællesskab med afdelingsledelser fra Sygehus 
Lillebælt og Hospitalsenhed Midt er der sendt et brev til Sundhedsstyrelsen for dialog om 
nuværende turnusopbygning.  

Der rejses spørgsmål om der i det kommende år kommer indsats for at få flere medlemmer. Det 
tager bestyrelsen til efterretning. 

3. Beretning fra udvalg 

Udgår, da der ingen udvalg er 

4. Aflæggelse af revideret regnskab til godkendelse 

15 betalende medlemmer, hvilket giver en indkomst på 3700 kr.  



5. Fremlæggelse af budgetforslag, herunder fastlæggelse af kontingent 

Økonomi: vi er gået med Lån&Spar, fordi vi er kiropraktorer, har vi ingen udgifter forbundet med 
oprettelse og bibeholde konti. Dog udgifter til Mobilepay (0,99 % af alle indbetalinger den vej). 

Kontingentet bliver fastsat på 500 kr om året.  

Budget i øvrigt godkendes. 

6. Behandling af indkomne forslag, herunder forslag til vedtægtsændring og 
resolutionsforslag 

Der er kommet fire forslag på ændringer i vedtægterne: 

- Ændring af ordlyd omkring valg af revisor 

Der står to forskellige måder at vælger en revisor, dermed laves forslaget for at rydde op i 
ordlyden.  

Forslag til ændring: Bestyrelsen vælger en revisor 

Vedtaget 

- Ændring af afstemningsmetode for bestyrelsen 

Valg til bestyrelsen ændres fra håndsoprækning, og dermed kan valg til bestyrelsen foregå 
skriftligt/elektronisk.  

Vedtaget 

- Forslag til paragraf 9 

Der var forglemt en paragraf 9 i vedtægterne, som indsættes 

Vedtaget 

- Forslag til valg af formand og kassere 

Forslag til ændring, for at give kontinuitet i bestyrelsen. Ordinære medlemmer vælges for 1 år af 
gangen. Mens formand og kassere er på valg hvert andet år på skift.  

Vedtaget 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer og revisor mm. efter selskabets vedtægter 

Alle nuværende bestyrelsesmedlemmer stiller op igen.  



Alle genvalgt 

8. Eventuelt 

Intet på eventuelt. 
 
Mødet slut kl. 20.03 
 
 
 
Referatet er godkendt af  
 
Jack Starche, dirigent og formand. 
Freja Overgaard, referent og næsaormand. 
Michaela Saugstrup, kassere. 


